
Referat for Generalforsamling 
29. oktober 2024 kl. 18.30. 

1. Valg af dirigent og referent 

• Dirigent: Andreas N. Steffensen 

• Referent: Lenaic Mahieux 

2. Bestyrelsens beretning 

• Bane 1 og 2 er blevet omdannet til hybridbaner og åbnet året rundt, hvilket 
forbedrer kapaciteten om vinteren. 

• Klubmesterskabet blev gennemført i år, takket være Kenneth Lyby Vi håber, 
det bliver en fast tradition for at styrke det sociale liv i klubben. 

• Aktivitetsudvalget har være en stor indsats for klubbens aktiviteter i år.  

• Tennissportens dag den 27. april har tiltrukket nye medlemmer. 

• Der er oprettet gratis voksenintroduktioner både om sommeren og vinteren, 
hvilket har resulteret i ca. 15 nye medlemmer. 

• Tennisfitness tilbydes en gang om ugen og tiltrækker nye medlemmer. 

• Thomas Brogaard stopper; hans kontrakt udløb den 31. august, og han har 
ikke ønsket at forny den. 
Klubben takker Thomas for sin ekstraordinær indsats i klubbens liv og drift. 
Hans stilling vil ikke blive besat. 

• Vi er ca. 230 medlemmer som er lidt færre end samme tid sidste år. I nyere 
tid toppede vi under Corona med ca. 350 medlemmer 

• Opgaver, som tidligere blev varetaget af Thomas, fordeles delvist til frivillige, 
mens andre skal løses af eksternt firma/personer (rengøring, træning osv.). 

• Projektet med en ny tennishal bagved Smash er blevet nedlagt på grund af 
en ny lokalplan, der forbyder etablering af nye idrætshaller. 

• Der undersøges muligheder for at etablere indendørshaller ved den gamle 
Bygholm Landbrugsskole, bag dyreskuepladsen. 

• HTK er stolte af medlemmernes resultater i forskellige holdturneringer. 
Information om kampene deles på HTK's Facebook-side. 

• Dorte Ramlov er blevet kasserer i HTK efter Lars Kroghs fratrædelse. 

• Hegnet på bane 7 skal repareres. Forsikringsselskabet dækker ikke denne 
skade, da der ikke er tegnet stormskadeforsikring (hvilket heller ikke kan 
tegnes). Omkostningerne er ca. 50.000 kr. inkl. moms. 

3. Regnskabsaflæggelse 2023/2024 

• Regnskabet er godkendt af revisor. 

• Regnskabet er blevet vedtaget af medlemmerne. 



4. Budget 2024/2025 

• Der forventes overskud i 2024/2025, da der ikke længere er en 
klubansvarlig. 

• Der ønskes flere sponsorer til klubben. 

• Budgettet er blevet vedtaget af medlemmerne. 

5. Behandling af indkomne forslag 

• Bestyrelsen har indført gratis voksenintroduktioner for at tiltrække nye 
medlemmer. 

• Prioritet gives til etablering af 2 indendørs baner for at fastholde 
medlemmerne. 

• Der sættes skilt op for at minde medlemmer om ikke at bringe snavsede 
udendørs sko ind. 

• Der kommer et forslag om at male sydsiden af det gamle klubhus, som 
indberettes til bestyrelsen. 

• Der kommer et forslag om at ændre overdækningen af terrassen, som 
indberettes til bestyrelsen. 

6. Valg til bestyrelsen 

• Lars Krogh Jensen genopstiller ikke. 

• Klubben takker Lars Krogh for sin indsats. 

• Ove Nielsen opstiller og er blevet valgt. 

• Dorte Ramlov genopstiller og er blevet genvalgt. 

• Lenaic Mahieux genopstiller og er blevet genvalgt. 

• Jacob Kofoed genopstiller, men stiller gerne sin post til rådighed. Jacob er 
blevet genvalgt. 

7. Valg af 2 nye suppleanter til bestyrelsen 

• Rikke ønsker at være suppleant og er blevet valgt. 

• Gunnar Madsen ønsker at være suppleant og er blevet valgt. 

• Suppleanter genvælges hvert år i henhold til vedtægterne. 

8. Valg af 2 nye revisorer 

• Mogens Svenning stopper som revisor. 

Klubben takker Mogens for sin indsats 

• Svend Andreasen genopstiller og er blevet genvalgt som revisor. 

• Det besluttes, at den anden revisor findes på et senere tidspunkt. 

9. Valg af revisorsuppleant 

• Birgit K. Nielsen opstiller som revisorsuppleant og er blevet valgt. 



10. Uddeling af Holger Hansens Mindepokal 

• Simon vinder årets mindepokal. Stor tak til Simon for indsats til ligaholdet, 
vedligeholdelsen af anlægget og hans positive indstilling. 

11. Eventuelt 

• Peter Aaen har undersøgt mulighederne for klubtøj. 

• Peter Aaen ønsker at arrangere en vinsmagning. Han melder to datoer ud, 
og arrangementet fastsættes efter den dato, der tiltrækker flest medlemmer. 
Arrangementet er åbent for alle, også ikke-medlemmer. 

• Gunnar Madsen foreslår at revidere vedtægterne for antallet af 
bestyrelsesmedlemmer/revisorer. Bestyrelsen vil overveje forslaget. 

• Dorte Ramlov nævner, at vi har indgået en sponsoraftale med OK, som alle 
medlemmer kan benytte og vælge at støtte Horsens Tennis Klub. 

 
Med venlig hilsen, 
Pva. bestyrelsen i Horsens Tennis Klub 
 
Referent: Lenaic Mahieux 


